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四川火锅 Sichuan Steamboat  粤菜风味 Cantonese Cuisine

九大碗风味 Jiudawan Cuisine  九寨沟自助餐 Jiuzhai Valley Buffet

白果炖鸡 Ginkgo Stewed Chicken 乐山豆腐风味 Leshan Tofu Cuisine

高原藏王宴 Highland Zang Feast 高原贝母火锅 Highland Fritillaria Steamboat

水景之王【九寨沟风景区】
Waterscapes King【Jiuzhai Valley Scenic Area】

人间瑶池【黄龙风景区】
Earth Wonderland【Huanglong Scenic Area】

熊猫乐园【熊猫基地】
Panda Paradise【Panda Research Base】

四季花展【漫花庄园】
Seasonal Flower Exhibition【Manhua Manor】

往 Toward

飞机 Flight

地点 Destination
过夜 Overnight 1

注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.
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Days

Nights

天

晚 成都 / 都江堰 / 九寨沟 / 黄龙 / 茂县 / 峨眉山 / 乐山 / 眉山
Chengdu / Dujiangyan  / Jiuzhai Valley / Huanglong / Maoxian / Mount Emei / Leshan / Meishan

住宿当地4+5星级酒店 Stay At Local 4+5 Stars Hotel

2晚九寨沟新九寨宾馆 或同级
2 Nights JiuZhai Valley New Jiuzhai Hotel Or Similar

1晚成都温江皇冠假日酒店 或同级
1 Night Crowne Plaza Chengdu Wenjiang Hotel Or Similar

全程不入购物店 Zero Shopping Shop

眉山水街夜游 Meishan Water Street Night Tour

安顺廊桥夜游 Anshun Bridge Night Tour

峨眉功夫秀 Emei Kungfu Show 

藏羌歌舞表演 Tibetan And Qiang Performance

四川国粹川剧变脸 Sichuan Face Changing Show

船游观乐山大佛 Cruising View Leshan Gaint Buddha

宽窄巷子 Kuan-Zhai Alley  锦里一条街 Jinli Street

成都远洋太古里 Sino-Ocean Taikoo Li Chengdu

含票 Include Ticket 世界遗产目录 World Heritage Sites
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特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT
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Maoxian

都江堰
Dujiangyan
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SICHUAN
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峨眉山          乐山          眉山

成都          都江堰          九寨沟

第 1 天 出境          成都 机上用餐

第 2 天 早午晚

第 8 天 早午晚成都          入境

眉山          成都第 7 天 早午晚

80km 360km

83km

72km

岷江源头(途经): 具体位于松潘县和九寨沟县交接的弓杠岭，因其岭
如弓之杠得名。岷江是长江上游水量最大的一条支流 。
松潘古城(不上城楼): 古称松州是历史悠久的藏、羌、回、汉族人民
“茶马互市”的重要驿站。古城分内外两城，两城之间有城门相通。
城墙全部以青砖砌成，牢固坚实，其厚度达到12米，堪称全国之最。
文成公主像: 当地人因为感谢松赞干布和文成公主给他们带来的美好
生活，因此在这个地方塑起来雕像。
叠溪海子: 实际上就是岷江主流的一段，是地震形成的堰塞湖。是世
界自然遗产九寨沟、黄龙旅游沿线一道独特的风景线。

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往天府之国四川－成都。

熊猫基地(含电瓶车): 完全模拟大熊猫野外生活环境，建有湖泊、溪
流、竹林、草坪等，共饲养100 多只大熊猫。
漫花庄园(不走玻璃栈道): 全年以多种特色花卉展开四季花节，景
区365天花开不断。春有郁金香花节、牡丹芍药国花节；夏有欧洲玫
瑰节、夏季游园会暨夏季百花节；秋有百合花节；冬有紫罗兰花节。
一年四季，月月花开，月月精彩。
四川国粹川剧变脸秀: 川剧变脸秀包含西蜀文明薪火相传，得天独
厚。变脸、吐火、滚灯驰名中华，杖头木偶鬼斧神工、技艺精妙。 

宽窄巷子: 至今遗留着老成都的风韵。清朝旗人的聚居地，也是达官
贵人的住所，一幢幢的青砖墙、四合院、高门楼、花墙裙，既结合川
西民居特色，也有北方文化的内涵。
锦里一条街: 传说曾是西蜀历史上最古老、最具有商业气息的街道之
一，早在秦汉、三国时期便闻名全国。
成都远洋太古里: 成都的时尚地标之一，临近春熙路，背靠大慈寺，
是集购物、美食、休闲娱乐为一体的开放式区域。类似于北京三里屯
，中式风格的建筑加上后工业时代的设计，搭配成都慢生活的街道气
息，深受年轻人的喜爱。
安顺廊桥: 在马可波罗的游记中，安顺廊桥是他印象中较为深刻的四
座大桥之一。

旅程结束，乘搭国际航班飞返家园。

第 9 天 机上用餐抵达
鸿运旅游期待与您再出发 ！

安顺廊桥
Anshun Bridge

黄龙风景区
Huanglong Scenic Area

第 4 天 早午晚九寨沟          黄龙          茂县

茂县          峨眉山第 5 天 早午晚

九寨沟第 3 天 早午晚

黄龙风景区(含缆车上下): 中国唯一保护完好的高原湿地，以彩池、
雪山、峡谷、森林“四绝”著称于世，再加上滩流、古寺、民俗称为
“七绝”。主景区黄龙沟，似中国人心目中“龙”的形象，因而历来
被喻为“人间瑶池”、“中华象征”。沿途观赏洗身洞、盆景池、黄
龙洞、黄龙寺、石塔镇海和五彩池等。

仰天窝广场: 大熊猫自拍艺术品雕塑所在地。
川菜博物馆: 世界唯一以菜系文化为展示内容的活态主题博物馆。观
看蒙面金丝面刀工和现场制作宫爆鸡丁，并享用四川名小吃。
黄龙溪古镇: 距今有1700余年历史，是国家文化部命名的中国民间
艺术(火龙)之乡、国家级环境优美小城镇。镇上古牌坊、古寺庙、古
建筑民居与古榕树浑然一体，青石板铺就的街面，尽显古香古色。

145km 200km

327km

九寨沟风景区(含环保车往返): 一条被森林所覆盖的山沟，因有九
个藏族村寨坐落在这片高山湖泊群中而得名。景区内生物多样性丰富
，物种珍稀性突出。九寨沟以高山湖泊群、瀑布、彩林、雪峰、蓝冰
和藏族风情并称“九寨沟六绝”，号称“水景之王”。主要景点：熊
猫海、盆景滩、芦苇海、五彩池、珍珠滩、镜海、犀牛海、诺日朗瀑
布、五花海、树正海和长海等。
藏羌歌舞表演: 类似于“春晚”的大型藏羌歌舞表演，表现了藏民生
活、民间民俗、宗教仪式的场景。所有歌舞都保持原生态，原汁原味
地表现了藏族文化色彩。

第 6 天 早午晚

报国寺: 位于峨眉山脚，是入山的门户，还是峨眉山第一大寺，峨眉
山佛教活动的中心。寺内建筑古朴典雅，绿林环绕，山门悬有康熙皇
帝亲手所书“报国寺”三个大字。
伏虎寺(含电瓶车): 一处清幽干净的尼姑庵，也算是峨眉山寺院规模
最大的一座，寺内最高处的的殿堂内供奉有五百罗汉。
乐山大佛(含船游): 乐山大佛造型为弥勒佛坐像，是唐代摩崖造像艺
术的精品，是中国最大的一尊摩崖石刻造像。除了上山近距离观察大
佛外，也可坐船远观大佛，一览全貌。
眉山水街: 按照丽江水街区的特色，以宋代建筑为背景，仿造了一个
类似于西安大唐不夜城的景观。

85km
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仰天窝广场
Yangtianwo Plaza

黄龙溪古镇
Huanglongxi Ancient Town

Day 8 Chengdu          Return BLD

Kuan-Zhai Alley: An ancient street with hundreds of years' history 
combined with modern elements. There you can imagine the old 
Chengdu by walking past the Qing Dynasty style buildings.
Jinli Street: One of the most ancient commercial streets. It was 
famous throughout the whole country in period of Sanguo.
Sino-Ocean Taikoo Li Chengdu: One of Chengdu's fashion landmarks, 
it is adjacent to Chunxi Road and backed by Daci Temple. It is an open 
area integrating shopping, food, leisure and entertainment. Similar to 
Sanlitun in Beijing, the Chinese-style architecture combined with the 
design of the post-industrial era, combined with the street atmos-
phere of Chengdu's slow life, is deeply loved by young people.
Anshun Bridge: Marco Polo wrote about several bridges in China and 
the Anshun Bridge (an earlier version of it) was one of them.

End of journey, return flight to home.

Day 1 Depart          Chengdu MOB

Day 9 Arrive MOB

iO Travel hope to serve you again soon !

           

Day 2 BLD
           

Chengdu          Dujiangyan          Jiuzhai Valley

Assemble at international airport, departure flight to Sichuan - 
Chengdu which known as “Land Of Heaven”.

Day 6 BLDMount Emei          Leshan          Meishan

Baoguo Temple: Which was built in the 16th century. The monastery 
has serene gardens with rare plants, a library of sutras and a huge 
porcelain Buddha.
Fuhu Temple (Include Buggy): One of the temple in Mount Emei. It 
was built in the Tang Dynasty, one of the largest mountain temple.
Leshan Giant Buddha (Include Cruising): A statue of Maitreya ( 
Bodhisattva) in sitting posture. As the biggest carved stone Buddha in 
the world, the Giant Buddha is featured in poetry, song and story.
Meishan Water Street: According to the characteristics of Lijiang 
Water Street, with Song Dynasty architecture as the background, a 
landscape similar to the Sleepless City of the Tang Dynasty in Xi'an is 
simulated.

Minjiang River (Pass-by): Located at Gonggang Ridge, the junction of 
Songpan County and Jiuzhaigou County. It is a tributary with the 
largest amount of water in the upper reaches of the Yangtze River.
Songpan Ancient Town (Exclude Ascending City Wall): Historically 
known as Songzhou Town. Four ethnic groups are resident in Song-
pan Ancient Town including Tibetan, Qiang, Hui and Han.
Princess Wencheng Statue: Local people built the statue thanked 
Princess Wencheng couple had brought them for the good life.
Diexi Lake: A landslide dam-created lake formed by earthquake. The 
old town sank into this lake. The remnants of the town's watch towers, 
a temple, stone lions and cli� murals are still visible today.

Day 7 Meishan          Chengdu BLD
Panda Research Base (Include Buggy): Created and imitated the 
natural habitat of giant pandas in order that they might have the best 
possible environment for rearing and breeding.
Manhua Manor (Exclude Glass Road): The Four Seasons Flower 
Festival is held throughout the year with a variety of characteristic 
flowers, and the scenic area is constantly blooming 365 days a day. 
There are tulip flower festivals and peonies national flower festivals in 
spring; European rose festivals, summer garden parties and summer 
flower festivals in summer; lily festivals in autumn; and violet festivals 
in winter. Throughout the year, the moon and moon are blooming, and 
the moon and moon are wonderful.
Sichuan Face Changing Show: A big part of the magic of Sichuan 
opera. You have the chance to see traditional Chinese art.

80km 360km

Day 5 BLDMaoxian          Mount Emei

Day 3 BLD
           

Jiuzhai Valley

Jiuzhai Valley Scenic Area (Include Shuttle Bus): A great master-
piece of nature having dreamlike scenery, which combines blue lakes, 
waterfalls, verdant forests, snow-covered mountains, and the folk 
customs of the Tibetan and Qiang peoples. Main scenic spots: Panda 
Sea, Bonsai Beach, Reed Sea, Colorful Pond, Pearl Beach, Mirror Sea, 
Rhinoceros Sea, Nuorilang Waterfall, Wuhua Sea, Shuzheng Sea, 
Changhai and etc.
Tibetan and Qiang Performance: A large-scale Tibetan and Qiang 
performance similar to the "Spring Festival Show", showing scenes of 
Tibetan life, folk customs, and religious rituals. All songs and dances 
remain original and authentically express the color of Tibetan culture.

Yangtianwo Plaza: The location of the giant panda selfie art sculpture.
Sichuan Cuisine Museum: The only living themed museum in the 
world that focuses on cuisine culture. Watch masked gold-thread 
noodle knife making and live cooking of Kung Pao Chicken, and enjoy 
Sichuan famous snacks.
Huanglongxi Ancient Town: With over 1700 years of history, still 
retains its rustic charm with ancient buildings and old folklore custom.

Day 4 BLD
           

Jiuzhai Valley          Huanglong          Maoxian

Huanglong Scenic Area (Include Cable Car): It is famous for colorful 
travertine lakes and ponds, sinuous deep mountain valleys, magnifi-
cent snow mountains and mysterious peaceful wild forests, so the 
park known as “Wonder on the World” and “Heaven on the Earth”. On 
the way, visit Xishen Cave, Bonsai Pond, Huanglong Cave, Huanglong 
Temple, Stone Pagoda Zhenhai, Wucai Pond and etc.

145km 200km

327km

85km 83km

72km



4漫花庄园
Manhua Manor

九寨沟歌舞表演
Jiuzhai Valley Performance

四川国粹川剧变脸
Sichuan Face Changing Show

乐山大佛
Leshan Giant Buddha
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